

8 Conlay Stylish and Luxury 8 Conlay的时尚与奢华

Text 00 Lean Hooi / Sweezy Tan

A luxury and stylish mixed-used development in the heart of Kuala Lumpur, 8 Conlay will stand up as Kuala Lumpur iconic landmark upon completion in 2020.

Conveniently located in the Kuala Lumpur's most prestigious neighborhood, 8 Conlay comprises of three high-rise towers. The 62-storey Tower A has 564 branded residential units and the 57-storey Tower B has 498 branded residential units, while the third tower will be the 68-storey Kempinski Hotel.

Both Tower A and B will be serviced by Kempinski hotel group and designed by YOO. YOO is an international design studio with a renowned designer Steve Leung designed Tower A and celebrated designer Kelly Hoppen designed Tower B. Besides residential units, there are also retail shops for the ease of the residents and hotel guests.

The 68-storey Kempinski Hotel Kuala Lumpur will be Kempinski's first and only hotel in Malaysia. Founded in 1897, Kempinski is Europe's oldest and most established hotel group with an impressive selection of luxury properties worldwide. Today, Kempinski has over 70 hotels around Europe, the Middle East, Africa and Asia.

Kempinski Hotel Kuala Lumpur will feature the Malaysia rich history and cultures, and allow guests to experience Malaysia's way of hospitality. In Kempinski Kuala Lumpur, guests will also meet with the hotel Brand Ambassador — Lady in Red to make their stay a memorable one.

Recently, 8 Conlay's owner and property developer KSK Land Sdn Bhd has invited the luxury media in the country for a preview of the hotel, "IM First Class" Magazine was one of the invited media. We tried the Kempinski's signature massage, classical meal and listened to the local artists who performed at the hotel lobby.

Joanne Kua, CEO of KSK Group wants to position the company as a city-focused lifestyle property developer. "We chose 8 Conlay as our foray into property development and work with Kempinski to bring Malaysia into world limelight."

She believed in working hand-in-hand with Kempinski, 8 Conlay which will lead the group to a greater era and bring Malaysia's name a notch higher.



Tower B Urban Concept - master bedroom (Type C)



Tower B Spring concept - Bathroom



Tower B Spring concept - Master bedroom (Type B)

时尚与奢华, 8Conlay完整诠释; 两年后, 8 Conlay 将会是引领吉隆坡朝向高尚尊贵的代表者。

位于吉隆坡金三角及KLCC黄金地段的8 Conlay, 让追求优质生活的你完全满意。8 Conlay将为住客带来三栋大楼, 分别是五星级酒店凯宾斯基, 另外两座大楼则分为AB座, 分别是由知名室内设计Steve Leung & YOO、Kelly Hoppen ForYOO亲自操刀的品牌高级公寓。除此, 还有时尚高端商场, 而全部服务管理由欧洲历史悠久的凯宾斯基酒店集团负责。

自1897年以来, 以奢华风格走向的豪华酒店凯宾斯基一直是讲究品味的旅客们最爱, 将在吉隆坡矗立的凯宾斯基也将以马来西亚的风情为主调, 并让宾客充分感受当地文化传统的服务。同时, 酒店红衣女郎Lady in Red不只是酒店大使, 也是凯宾斯基品牌的特征。而贴心周到礼宾服务, 会让你成为忠实顾客。酒店目前在欧洲、中东、非洲及亚洲等国家经营超过70家五星级酒店。

较早前, 负责8 Conlay 业主KSK Land也邀国内著名高尚杂志前来体验凯宾斯基的特色按摩、特色经典餐, 还有率先呈献届时将定时在酒店大厅提供本地音乐艺术爱好者的平台表演。

身为KSK 集团执行董事兼集团首席执行官Joanne 柯盈妃表示相信8 Conlay将为马来西亚人向全球展现亮相的舞台, 并体现公司在豪华物业提供讲究设计、工艺及生活方式的抱负及志向。

她说与凯宾斯基集团在针对合作事项进行了多次不间断的开会讨论, 并很荣幸这个长达120年的欧洲高端品牌选择相信KSK, 让我们将这个品牌带到大马, 并让马来西亚知名度提升到另一个高层次。

Tower B Urban concept - living and dining (Type C)

